
Protokoll styrelsemöte 2024-08-19 

Ramunder HK 

 

Närvarande: 

Conny Svenlin (Ordförande) 

Alexander Eklund 

Magnus Eklund 

Heléna Wilson 

Erik Jakobsson 

Anders Torgersen 

Maria Malmsjö 

Johan Stensson 

Ann-Sofie Bergort 

 

 

 
1. Mötets öppnande. 

 
2. Magnus Eklund utses till  justerare  

 
3. Godkännande av dagordning. 

 



4. Senaste mötesprotokoll  
Utestående punkter från senaste protokollet diskuterades. 

 

- Helena har tagit fram ett förslag på skrivelse inför kakförsäljningen. Det beslutades att säljkravet är 10 st och överskjutande försäljning tillfaller 

lagkassa. Alex och Ann-Sofie korrekturläser dokumentet innan vi skickar ut till lagansvariga. Vi planerar att starta med försäljningen i mitten av 

september. 

 

- Magnus presenterade en finansiell genomgång av fg års USM som beslutsunderlag inför årets turnering(ar). USM kostade föreningen ungefär 

30 000 kr förra året samtidigt som laget hade ett positivt resultat sett till egen lagkassa. Styrelsen beslutade att inte ge ett föreningsbidrag 

kommande år men kommer att stå för ordinarie kostnader såsom hallhyra, domarkostnad, kiosk etc. 

- Planering av matcher är ännu ej färdigt. Alex sammanställer matcher i en fil och skickar till Erik J som ansvarar för att registrera i Profixio. 
 

- Styrelsen har fått frågan av Ida Boqvist som vill starta upp ett nytt lag med barn födda 2018-2020 och nyttja onsdagstiden i Ramunder. Styrelsen 
ställer sig positivt till detta. 

 

- Johan Stensson tar roll som Utbildningsansvarig 
 

5. Rapporter från föreningen 
 

 
a. Ekonomi 

Inget att rapportera 
   

b. Kiosk 
Ansvaret för kiosk ligger i år på P11 laget. Kioskmanual ligger på laget.se och bör uppdateras. 
 

c. Sponsring 
Sponsringsgrupp ska starta upp. (Utestående action för Conny att prata med Lennie.) 
 
 



d. Domare 
Erik Rothman är fortsatt domaransvarig kommande år och har meddelat status på domarsituationen. Ramunder har i dagsläget följande utbildade 
domare i föreningen som har dömt matcher; Clara Hagström (Steg 3 utbildad), John Hagström (Steg 3 utbildad), Ebba Rydberg (Steg 1 utbildad) och 
Engla Forså (Steg 1 utbildad). Därutöver har föreningen 4 tjejer som är utbildade (Steg 1) men som ännu ej har dömt något (men som avser att döma 
i år). 
 
Förbundet har nyligen bestämt att man behöver vara född 2009 för att få gå domarutbildningen pga hårt klimat på matcher etc. RHK har ytterligare 
3 till 5 tjejer som önskar gå domarutbildning men då de är födda 2010 kan vi ej skicka dessa till utbildningen i dagsläget. Erik följer upp detta om något 
skulle komma att ändras. 
 
Generellt sett är det fortsatt domarbrist i Östergötland mycket beroende på att många 17-19 åringar inte längre vill vara domare. Detta kan leda till 
högre domarkostnader för att säkerställa domare till främst F09/10 laget. 
 

e. Cuper/sammandrag/USM 
- USM Eksjö september (Steg 1) 
 

f. Inköp 
- Matchtröjor P11 har ännu inte kommit. 

- Det har efterfrågats en del inköp som Maria ser över och köper in. 

- Finns ett lokalt företag i Mogata som erbjuder sig att trycka matchtröjor mm. Styrelsen tar som action att framöver (möjligtvis i samband med 

att avtal med Stadium går ut) göra jämförelser av leverantör(er) för att se om vi kan nyttja annat företag för att trycka tröjor. 

- Avseende gamla matchtröjor. Dessa bör förvaras på kansliet. Alex skickar meddelande till ledare och ber dem att lägga gamla matchdressar på 

Kansliet, inklusive att märka upp detta. Vi skapar därefter en förteckning över vad vi har. 

-  

g. Rapport från lagen 
Styrelsens lagansvariga för kommande år enligt nedan. Samtliga lagrep tar in belastningsregister. 

- Bollek 21/22 – Helena Wilsson. Inget att rapportera 
- PF 18/20 – Inget att rapportera 
- P 16-17 – Johan Stensson – Startar upp träningen söndag 25/8 
- F 16-17 – Helena Wilsson – Startar den 1 sep. Kör numera i Vikingen 
- PF 14/15 – Alexander Eklund – Ingen information om träningsstart ännu. Ev Föräldrarmöte den 5 september 



- P11-13 – Erik Jakobsson. Föräldrarmöte torsdag 22/8, startar med träning tisdag 27/8. Behöver eventuellt fler tränare 
- F 11/13 – Tommy Blichfeldt. Träning startar nästa vecka. 
- F09/10 –  Anders Torgesen. Startat förra veckan. Cup 6-8 september (Skuru cup) 

 
 

h. Föreningsförsäljning 
Se ”Senaste mötesprotokoll” 

 
i. Övrigt 

Styrelsen beslutade, i enlighet med föreningens styrdokument, att samtliga styrelseledamöter (och suppleanter) samt alla ledare ska uppvisa utdrag 

ur belastningsregister inför kommande säsong. Respektive lagansvarig i styrelsen ansvarar för att kontrollera ledare i sina lag och rapportera detta 

till styrelsen, där Conny sedemera behöver uppdatera laget.se med denna information. 

6. Att göra innan nästa möte. 
- Publicera information till laget.se avseende ICA pantmaskin, Svenska spels Gräsrot (Alex) 

- Diskuterar Sponsorgrupp med Lennie (Conny) 

- Starta upp kakförsäljning (Helena) 

- Assisterande domaransvarig 

- Registrera domän och ordnar med en gemensam mailadress för RHK (Alex) 

- Profixio – Sammanställ en lista med alla matcher samt registrera (Erik J) 

- Kontroll belastningsregister 

 
7. Nästa möte. 

2024-09-23 

Kl 18:00 – 20:00 

 

8. Mötets avslutande 

  

Alexander Eklund – Sekreterare       Magnus Eklund - Justerare  
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